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Geachte leden van de Gemeenteraad, 

In de eerste plaats mijn dank dat ik namens onze onderneming hier vandaag onze gedachte mag delen 

over het kansspelbeleid van uw gemeente.  

Mijn naam is Lars Westhoff. Ik ben legal counsel en compliance manager bij NOVOMATIC. 

NOVOMATIC is één van de grootste kansspel en kansspeltechnologie ondernemingen ter wereld. Wij 

zijn één van de voorlopers daar waar het gaat om de ontwikkeling van een verantwoord en leuk 

kansspelaanbod. 

Vanavond staat op uw agenda het vormen van een oordeel over het wel of niet toestaan van 

speelautomatenhallen binnen uw gemeentegrenzen. Ik zou u ten aanzien daarvan graag twee punten 

willen voorhouden, namelijk: 

1. de gevaren en gevolgen van onvoldoende kansspelaanbod; en 

2. de kwaliteit van het kansspelaanbod van ondernemingen zoals NOVOMATIC. 

Ten aanzien van het eerste punt (de gevaren en gevolgen van onvoldoende kansspelaanbod) kunnen 

we heel uitvoerig discussiëren. Helaas heeft de praktijk reeds uitgewezen waar onvoldoende en 

ondeugdelijk kansspelaanbod toe leidt. U hoeft de krant van uw regio maar open te slaan (Tubantia 

17.12.2021, Almelo). Met regelmaat worden er illegale casino’s opgerold. Deze casino’s schieten uit de 

grond daar waar door coronasluitingen of door beleid geen legaal kansspelaanbod voor handen is. Zoals 

u weet houdt niemand toezicht op wat er binnen deze milieus gebeurd. Ik neem aan dat dit punt niet 

werkelijk een verder betoog behoeft. 

Ten aanzien van de speelautomatenhallen van vandaag geldt dat door zelfregulering en 

overheidsregelgeving de branche zich heeft opgewerkt tot een vorm van veilig amusement dat qua 

kwaliteit en veiligheid minimaal gelijkwaardig is aan wat onze landelijke overheid doet onder de naam 

Holland Casino. Ondernemingen zoals NOVOMATIC investeren in betrouwbaar en veilig amusement 

dat in vele gemeente een betekenisvolle bijdrage levert aan de kwaliteit van die gemeente. U hoeft dit 

niet van ons zelf aan te nemen maar laat u zich vooral vertellen hoe wij het doen in de gemeenten 

waarin wij actief zijn. Ik verwijs onder meer naar Helmond, Waalwijk en Sluis waarin wij nog relatief kort 

geleden onze speelautomatenhallen hebben geopend.  

Belangrijk om te weten is dat door de invoering van de Wet kansspelen op afstand de regels omtrent 

kansspelverslaving zeer strikt zijn. Onze onderneming is gehouden het speelgedrag van onze gasten 

strikt te monitoren en het bezoekgedrag bij te houden. Het anoniem kunnen spelen in 

speelautomatenhallen is iets wat evident tot het verleden behoort.  

Daarbij is vooral van belang dat uw gemeente, meer specifiek u als gemeenteraad, aan de knoppen zit. 

U maakt zelf mogelijk of onmogelijk het soort speelautomatenhal dat u in uw gemeente wenst. De 

wensen die reeds worden geuit in de door mij bestudeerde stukken (concept raadbesluit) geven daartoe 

een goede aanzet.  

In het concept Raadbesluit lijkt wel een onjuist verband te worden gelegd. Het lijkt er op dat gesteld 

wordt dat het aantal spelersplaatsen iets zou zeggen over de verslavingsrisico’s. Ik meen dat een 

dergelijke samenhang nergens uit volgt. Sterker: ik meen dat onderzoeken en beleidskeuzes vanuit de 

centrale overheid juist het tegenovergestelde blijkt. Een gedifferentieerd aanbod van speelautomaten 

en onder meer de mogelijkheid tot het plaatsen van zogenaamde ‘meerspelers’, heeft tot gevolg dat 
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sprake is van meer sociale cohesie ter bescherming van de speler. Deze mogelijkheid is er alleen als 

in de speelautomatenhal voldoende spelersplaatsen beschikbaar zijn. Daarnaast trekt u met een 

beperkt aantal spelersplaatsen niet de kwaliteitsexploitanten die u zo graag wenst. De 

kwaliteitsexploitanten zoals NOVOMATIC investeren namelijk aanzienlijk in zowel de locatie als de 

kwaliteit van haar kansspelaanbod. Dit kan enkel als er voldoende mogelijkheid is om deze 

investeringen te verantwoorden. Ik zou adviseren het aantal spelersplaatsen met het oog op een 

verantwoord kansspelbeleid aanmerkelijk te verruimen. 

Nogmaals: zorgen die leden van uw gemeenteraad hebben geuit zijn niet onterecht. De praktijk wijst 

echter uit dat niets doen enkel zorgt voor verslavingsproblemen en criminaliteit. U heeft echter zelf alle 

middelen in handen om kansspelverslaving en criminaliteit tegen te gaan en tegelijkertijd het toelaten 

van speelautomatenhallen te laten verworden tot een succesvolle impuls van voor Hengelo.  

Ik wens u wijsheid toe bij het vormen van uw oordeel. Ik ben zowel vanavond maar ook daarna 

bereikbaar voor alle informatie die u wenst.  

Dank voor uw aandacht. 

   

 

 


